
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 1 
TORSDAG DEN 19. APRIL 2007 kl. 18. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Erik Jonas Pedersen, Anders Nielsen, Ulla Maltesen, 

Mette Bjersing, Søren Nielsen og Anders Hebo. 
 
Afbud:  Ole Colberg, Jack Schytt og Kresten Valdal. 
 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 

Mødet blev afholdt umiddelbart efter formødet med repræsentanter til DBF’s repræ-
sentantskabsmøde. 

 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Siden sidst. 

Lone Klamer havde deltaget i Mørkøvs 75 års jubilæum. 
 

Pkt. 2: Holdturnering 2007-08. 
Lone Klamer har haft møde med Ole Colberg, Anders Nielsen og Søren Nielsen om 
betaling for afvikling af holdturneringen. Man var blevet enige om at betale et fast be-
løb for arbejdet, og at den pågældende skal føre arbejdssedler så tidsforbruget kan be-
stemmes mere nøjagtigt.  
Udvalget skal lave en stillingsbeskrivelse, og Klavs Andreassen laver en ansættelses-
kontrakt. 
Holdsedler skal sendes til kontoret. Lone Klamer sørger for, at vi får oprettet en post-
adresse, så sedlerne kan afleveres. 
Der skal yderligere udpeges en tutor/mentor, men den ansatte referer til Klavs Andre-
assen. 
 

Pkt. 2b: Takster 2007-08. 
Der har i bestyrelsen cirkuleret en mail med 3 forskellige forslag til takster for hold-
turneringen. Man endes om at bruge forslag 3. 
Anders Hebo udsender snarest et nyt takstblad pr. e-mail. 

 
Pkt. 3: Breddekonsulentordningen. 

Klavs Andreassen meddelte, at KBKr. kun vil betale for en kvart breddekonsulent. 
Mette Bjersing har bedt DBF om en mere detaljeret beskrivelse af Kim Christrups ar-
bejdsfordeling, som endnu ikke foreligger. 
Bestyrelsen enedes om kun at betale for en halv konsulent, i hvert fald indtil der fore-
ligger en endelig skriftlig aftale om Kim Christrups arbejde for kredsen, hvorefter be-
slutningen tages op igen. 
Klavs Andreassen tager kontakt til Thomas Lund. 

 
Pkt. 4: Restancer og udmeldelser. 

I forbindelse med 10 udmeldelser har vi restancer på ca. kr. 14.500. Da flere af restan-
cerne er gamle, og der har været lidt usikkerhed omkring udmeldelsestidspunkterne, 
blev det besluttet at afskrive beløbet. Anders Hebo efterlyste i den forbindelse et stan-
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dardbrev, der kunne udsendes til klubber, der melder sig ud. Klavs Andreassen lovede 
at lave et til næste bestyrelsesmøde. 
Anders Hebo uddelte en beskrivelses af, hvorledes man kommer ind i regnskabssy-
stemet, denne vil også blive udsendt pr. mail. Man kan kun se regnskabet, ikke rette i 
tallene. 
Anders Hebo uddelte en oversigt af regnskabstal pr. 1-4-07, som kort blev gennemgå-
et. Der vil fremover foreligge en sådan oversigt til bestyrelsesmøderne. 
Yonex har betalt sin mellemregning, men mangler at betale for sponsoratet. Der vil 
blive udsendt en sponsorregning. 
  

Pkt. 5: Eventuelt. 
Intet 

 
 
 
 
 
 

Mødet slut kl. 22.30.       godkendt
  


